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Vedr.: ANSØGNING OM UDBUD AF STX PÅ HF-CENTRET EFTERSLÆGTEN 

 
 

 
Rektorerne for offentlige stx-gymnasier i centrum støtter ansøgningen om stx-udbud fra HF-Centret 
Efterslægten.  
 
Det er en kendt sag, at det i de senere år har været en udfordring med manglende stx-kapacitet i 
centrum af København. Kapacitetsbehovet på den længere bane er mere uklart, men meget tyder på, 
at der i de førstkommende år fortsat ikke vil være tilstrækkelig stx-kapacitet i centrum. Det er vores 
opfattelse at oprettelsen af et stx-udbud på HF-Centret Efterslægten vil kunne bidrage til at afhjælpe 
kapacitetsudfordringen.  
 
Hvis flere ansøger om nye stx-udbud, så anbefaler vi, at placeringen af ekstra spor udvælges efter 
studiemiljø, geografisk placering og faciliteter på den pågældende skole. Vi anbefaler også, at det 
samlede antal nye stx-udbud nøje dimensioneres, så der ikke opstår en overkapacitet i centrum. 
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